
 
 
 

Nota de premsa 
 

Professionalitzar la gestió de les entitats 
esportives sense afany de lucre, clau per a 
una bona transició entre juntes directives 

 
En una taula rodona sobre la problemàtica econòmica i esportiva en la 
transició de juntes directives celebrada al Col·legi d’Economistes de 
Catalunya, el president del Club Natació Barcelona Bernat Antràs, 
l’auditor de comptes del Club Futbol Reus Deportiu SAD Jordi Llevat i 
l’ex-president del Club Joventut de Badalona Jordi Villacampa 
coincideixen que les entitats esportives sense afany de lucre necessiten 
d’una gestió professionalitzada que busqui constantment la generació 
d’ingressos atípics per quadrar els comptes. 
 

Barcelona, 13 de Novembre de 2017.- La Comissió d’Economia i Finances de 
l’Esport del Col·legi d’Economistes de Catalunya (CEC) ha organitzat aquesta 
tarda a la seu del CEC a Barcelona la taula rodona ''La transició de juntes 
directives. Problemàtica econòmica i esportiva''.  
 
En primer lloc, l’advocat, president del Club Natació Barcelona i soci-director 
del Bufet Antràs Bernat Antràs ha explicat que “les entitats esportives sense 
afany de lucre i que gestionen esports minoritaris, la majoria dels ingressos 
vénen dels socis i de les subvencions públiques” i ha afegit que “la disminució 
d’un 40% d’aquestes subvencions amb la crisi ens han afectat clarament”. En el 
cas del Club Natació Barcelona, Antràs ha afirmat que “ens vam trobar amb un 
compte d’explotació deficitari i amb una situació patrimonial que era causa de 
dissolució” i per fer-hi front “és clau professionalitzar la gestió de les entitats 
esportives sense afany de lucre i buscar la manera de generar nous ingressos 
via organització d’esdeveniments o obertura de locals de restauració”. Antràs 
ha destacat que “actualment el Club Natació Barcelona guanya diners” i ha 
conclòs que “la gestió de les entitats esportives sense afany de lucre és un 
voluntariat i per tant no té sentit buscar la responsabilitat de ningú per males 
gestions”.  
 
A continuació, l’economista, membre de la Comissió d'Auditors de Comptes | 
REA+REGA Catalunya i auditor de comptes del Club Futbol Reus Deportiu 
SAD Jordi Llevat ha explicat que “el Club Futbol Reus Deportiu es va 
transformar en Societat Anònima Esportiva (SAD, en les seves sigles en 
castellà), cosa que demana un marge de seguretat raonable del patrimoni net 
del club”. En aquest sentit “recomano a totes les entitats esportives avançar-se 
i convertir-se en SAD abans que sigui imprescindible per fer una transició 
tranquil·la”. Llevat també ha remarcat que “el número de socis del club abans 
del canvi a SAD era de 668, finalment va ser de 20 accionistes” i ha afegit que 
“el control exhaustiu del Consell Superior d’Esports i de la Lliga ha fet que el 
capital social actual sigui de 5 milions d’euros”.  



Finalment, l’ex-president del Club Joventut de Badalona (1999-2017) Jordi 
Villacampa ha explicat que “em vaig trobar de sobte amb la presidència del 
Club Joventut Badalona i el primer que vaig decidir va ser rodejar-me de gent 
de confiança i comunicar que volia tenir un sou ja que la direcció havia de ser 
gestionada professionalment i per això hi ha d’haver una remuneració”. 
Villacampa ha subratllat que “sempre s’han de buscar ingressos atípics per 
quadrar els comptes de les entitats com nosaltres vàrem fer amb la construcció 
del centre comercial Màgic”. L’ex-president del Club Joventut de Badalona ha 
admès que “vàrem passar pel tràngol del concurs de creditors” i ha conclòs que 
“al final he pogut traspassar un club que no està endeutat però que ha 
evidentment serà sempre difícil de gestionar”. 
 
El president de la Comissió d'Auditors de Comptes | REA+REGA Catalunya 
Emilio Álvarez ha donat la benvinguda a l’acte, que ha introduït el president de 
la Comissió d'Economia i Finances de l'Esport del Col·legi d'Economistes de 
Catalunya José Maria Gay de Liébana i ha moderat la membre de la Comissió 
d'Economia i Finances de l'Esport del Col·legi d'Economistes de Catalunya Mª 
Paz Corominas. 
 
La Comissió d'Economia i Finances de l'Esport del Col·legi d'Economistes 
de Catalunya té com a objectiu estudiar la vessant econòmica del món de 
l'esport abastant des dels pressupostos dels grans clubs de futbol, fins a les 
especificitats comptables i fiscals de les societats anònimes esportives, clubs i 
associacions de qualsevol disciplina esportiva. 
 
El Col·legi d'Economistes de Catalunya, que compta amb més de 8.000 
col·legiats i més de 2.000 societats i despatxos vinculats dedicats 
professionalment a les diferents vessants de l'economia i l'empresa, està 
considerat com una institució que, a través de l'organització d'activitats i serveis 
molt diversos, es configura com un centre de formació i reciclatge dels 
professionals i com un fòrum d'opinió obert a la societat en general. 
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